



ສັງລວມນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ

Select Specialty Hospital Nashville ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບການດູແລທີ່ຈໍາເປັນທາງການແພດ ແລະ ກໍານົດເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດຊໍາລະເງິນໄດ້. ຕໍ່ໄປນີ້ແມ່ນມູນບົດສະຫຼຸບຂອງການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ມີຢູ່ໃນ Select Specialty Hospital Nashville.

ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ໃຫ້. ຖ້າທ່ານບໍ່ມີປະກັນໄພ ຫຼື ມີປະກັນໄພນ້ອຍ, ພວກເຮົາໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນເພື່ອການດູແລທີ່ຈໍາເປັນທາງການແພດ. ການດູແລທີ່ມີສິດລວມມີການບໍລິການທີ່ຈໍາເປັນທາງດ້ານການປິ່ນປົວຕາມທີ່ກໍານົດໂດຍ Medicare (ການບໍລິການ ຫຼື ລາຍການທີ່ສົມເຫດສົມຜົນ ແລະ ມີຄວາມຈໍາເປັນສໍາລັບການວິນິດໄສ ຫຼື ການປິ່ນປົວພະຍາດ ຫຼື ການບາດເຈັບ).

ເພື່ອໃຫ້ໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ທ່ານຕ້ອງອາໄສຢູ່ພາຍໃນ 100 ໄມຈາກສະຖານທີ່.

ທ່ານຈະໄດ້ຮັບການດູແລຟຣີ ຫຼື 100% ອອກຈາກຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຄົນເຈັບຫຼັງຈາກການຈ່າຍປະກັນໄພແລ້ວ, ຖ້າລາຍຮັບຂອງຄອບຄົວຂອງທ່ານບໍ່ເກີນ 250% ຂອງຄ່າແນະນຳລາຍຮັບ ຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ສ່ວນຫຼຸດອາດມີໃຫ້ສໍາລັບຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພ ແລະ ບາງຄົນທີ່ມີລາຍໄດ້ຄອບຄົວເຖິງ 400% ຂອງຂໍ້ແນະນຳລາຍຮັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ຜູ້ສະໝັກທັງໝົດຈະຖືກກວດສອບສໍາລັບການຄຸ້ມຄອງ Medicaid ແລະ ຕ້ອງຮ່ວມມືກັບຜູ້ຕາງໜ້າ Medicaid ເພື່ອພິຈາລະນາການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ.

ວິທີການເພີ່ມເຕີມເພື່ອມີຄຸນສົມບັດ. ຖ້າທ່ານບໍ່ກົງກັບເງື່ອນໄຂລາຍຮັບຂ້າງເທິງ, ໂດຍບໍ່ຄໍານຶງເຖິງສະຖານະການປະກັນໄພຂອງທ່ານ, ທ່ານຈະຖືກພິຈາລະນາເປັນກໍລະນີສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ຕິດຕໍ່ພວກເຮົາເພື່ອປຶກສາຫາລືສະຖານະການສ່ວນບຸກຄົນ ຫຼື ທາງດ້ານການເງິນທີ່ພິເສດ ຫຼື ຖ້າຫາກວ່າມີສະຖານະການທາງການແພດພິເສດທີ່ມີພຽງແຕ່ການປິ່ນປົວສະໜອງໃຫ້ພຽງແຕ່ Select Specialty Hospital Nashville.

ສິ່ງທີ່ທ່ານຈະຖືກຄິດຄ່າບໍລິການ. ຖ້າທ່ານໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍຂອງພວກເຮົາ, ທ່ານຈະບໍ່ຖືກຄິດຄ່າທ່ານຽມເພີ່ມເຕີມສໍາລັບການດູແລທີ່ຈໍາເປັນທາງດ້ານການປິ່ນປົວຫຼາຍກວ່າຈໍານວນທີ່ພວກເຮົາໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວເອີ້ນເກັບຄ່າຄົນເຈັບທີ່ມີການຄຸ້ມຄອງ Medicare.

ວິທີການໄດ້ຮັບສໍານຳນະໂຍບາຍ ແລະ ຄໍາຮ້ອງສະໝັກຂອງພວກເຮົາ. ທ່ານສາມາດໄດ້ຮັບສໍານຳຂອງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຢ່າງເຕັມທີ່ຂອງພວກເຮົາ, ບົດສະຫຼຸບພາສາທໍາມະດາ, ແລະ ແບບຟອມຄໍາຮ້ອງສະໝັກໂດຍບໍ່ເສຍຄ່າໃນທຸກວິທີຕໍ່ໄປນີ້: ໃນເຂດການຮັບສະໝັກຂອງສະຖານທີ່ຂອງພວກເຮົາຢູ່ທີ່ 2000 Hayes Street, Nashville, TN 37203; ທາງອອນລາຍ ທີ່ <https://www.selectspecialtyhospitals.com/locations-and-tours/tn/nashville/nashville/> ຫຼື ໂດຍການໂທຫາຫ້ອງການທຸລະກິດຂອງພວກເຮົາທີ່ 888-868-1103.

ວິທີການສະໝັກ ແລະ ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອ. ທ່ານອາດຈະສະໝັກຂໍເອົາຢູ່ຈຸດໃດໜຶ່ງໃນຂັ້ນຕອນການເຂົ້າ ຫຼື ການຮຽກເກັບເງິນໂດຍການເຮັດສໍາເລັດ ແລະ ສົ່ງຄໍາຮ້ອງສະໝັກ ແລະ ການໃຫ້ຂໍ້ມູນລາຍຮັບ. ຄໍາຮ້ອງສະໝັກການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທັງໝົດ, ບໍ່ວ່າຈະສໍາເລັດດ້ວຍຕົນເອງ, ອອນລາຍ, ການຈັດສົ່ງ ຫຼື ທາງໄປສະນີ, ຈະຖືກສົ່ງຕໍ່ໃຫ້ຫ້ອງການທຸລະກິດສູນກາງຂອງພວກເຮົາສໍາລັບການປະເມີນຜົນ ແລະ ການປະມວນຜົນ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໃນການສະໝັກ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາພະແນກການເປີດບໍລິການຂອງພວກເຮົາ ຫຼື ໂທຫາຫ້ອງການທຸລະກິດສູນກາງຂອງພວກເຮົາໄດ້ທີ່ເບີ 888.868.1103.

ສໍານຳນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາ, ແບບຟອມຄໍາຮ້ອງສະໝັກ ແລະ ບົດສະຫຼຸບນີ້ ແມ່ນມີຢູ່ໃນພາສາອັງກິດ, ສະເປນ, ອາຣັບ, ຫວຽດນາມ, ພາສາຈີນຕົວຫຍໍ້, ຈີນແບບດົງເດີມ, ລາວ ແລະ ເກົາຫຼີ.

(ປະໂຫຍກດຽວກັນໃນທຸກພາສາສໍາລັບການໂພສ).